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IZGLĪTĪBAS, KULTŪRAS UN SPORTA KOMITEJA 
SĒDES  PROTOKOLS 

Nr. 20. 

 

2024.gada 27.novembris 

Attālināta sēde 

 

Sēde sasaukta un atklāta plkst.14:15. 

 

Sēdes vadītāja – komitejas priekšsēdētāja Ineta Romanovska. 

Protokolētāja – sekretariāta vadītāja Vija Milbrete. 

Sēdē piedalās:  

Dalībnieki ar balsstiesībām - Andris Ceļmalnieks, Dace Cīrule, Kristīne Hāze, Rihards Gorkšs.   

Pašvaldības darbinieki –  

Juridiskā atbalsta vadītājs Jānis Zvaigzne; 

Izglītības, kultūras un sporta pārvaldes Kultūras darba vadītājs Ēriks Laime-Babris.   

 

 

Darba kārtība 

1. Par atbalstu dokumentālas filmas izveidei;  

2. INFORMATĪVS - Par Latvijas Simtgadnieku salidojuma norises atbalstu.  

 

Sēdes norisi fiksē audio ierakstā. 

Ineta Romanovska atklāj komitejas sēdi. 

 

 

Darba kārtība 

Ineta Romanovska ziņo par darba kārtību. 

Jautājumu nav, debatēt neviens nevēlas un sēdes vadītāja aicina apstiprināt darba kārtību. 

 

 

Atklāti balsojot  

ar 5 balsīm "Par" (Andris Ceļmalnieks, Dace Cīrule, Ineta Romanovska, Kristīne Hāze, 

Rihards Gorkšs), "Pret" – nav, "Atturas" – nav,  

Izglītības, kultūras un sporta komiteja nolemj: 

Apstiprināt komitejas 2024.gada 27.novembra sēdes darba kārtību. 
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1. Par atbalstu dokumentālas filmas izveidei 

(Jautājuma izskatīšana audio ierakstā sākas plkst.00:01:24) 

Par jautājumu ziņo Ēriks Laime–Babris – pašvaldība saņēmusi iesniegumu ar lūgumu finansiāli 

atbalstīt dokumentālās filmas veidošanu par novada iedzīvotāju sportistu, kurš piedalījās 

paralimpiskajās spēlēs un ieguva vairākas zelta medaļas. Filmas veidošanā iesaistītas vairākas 

filmu kompānijas sadarbībā ar kanālu TV3, Latvijas Kultūras akadēmiju un Vidzemes Augstskolu. 

Filmā plānots iekļaut stāstu par jātnieka Riharda Snikus ceļu uz uzvarām, kā arī filma popularizēs 

mūsu novadu. Paredzēts, ka filmas televīzijas pirmizrāde notiks 2025. gada 18. novembrī kanālā 

TV3. Kopējās filmas izmaksas ir aptuveni 50 tūkstoši euro, bet iesniedzēja lūdz atbalstu 3000 auro 

apmērā. Nevienam nav šaubu par sportista panākumiem, iegūstot zelta medaļas, viņam arī 

piešķirts Trīs zvaigžņu ordenis, mazliet senāk viņš ir saņēmis Baldones goda pilsoņa titulu. 

Līdzīgus projektus parasti atbalsta, pamatojoties uz saistošajiem noteikumiem, bet šoreiz tas nav 

iespējams, jo tie vairāk attiecas uz mākslas un kultūras projektiem. Attiecībā uz kultūru, tā varētu 

būt pati dokumentālā filma, tomēr stāsts attiecas uz sportu, tāpēc viņš rosina šo jautājumu lemt 

savādāk, ļaujot domei pieņemt lēmumu par šī atbalsta piešķiršanu. Iesniedzējs ir SIA “SKUBA 

films”, tomēr izskatīšanas procesā konstatēts, ka šai kompānijai ir diezgan liels nodokļu parāds, 

tāpēc pašvaldība ar šo kompāniju sadarboties nevar. Pārrunājot jautājumu, iesniedzējs lūdza 

līdzekļus piešķirt citai filmas veidošanā iesaistītai juridiskai personai, kuru arī pašvaldība 

pārbaudīja, un tai nav nodokļu parādu. 

Jautājumu sadaļā piedalās Andris Ceļmalnieks, Ēriks Laime-Babris, Jānis Zvaigzne, Dace Cīrule. 

Ineta Romanovska iesniegusi priekšlikumu un to komentē. 

Jautājumu vairāk nav un sēdes vadītāja atklāj debates. 

Debatē Dace Cīrule, Andris Ceļmalnieks. 

Ineta Romanovska slēdz debates un pauž sēdes vadītājas viedokli. 

Sēdes vadītāja  aicina balsot par priekšlikumu. 

 

 

Priekšlikums no Inetas Romanovskas - 

atlikt jautājuma izskatīšanu līdz precizēta iesnieguma un tāmes saņemšanai, 

Atklāti balsojot  

ar 5 balsīm "Par" (Andris Ceļmalnieks, Dace Cīrule, Ineta Romanovska, Kristīne Hāze, 

Rihards Gorkšs), "Pret" – nav, "Atturas" – nav,  

Izglītības, kultūras un sporta komiteja nolemj: priekšlikumu atbalstīt. 

 

 

Dace Cīrule pauž viedokli par savu balsojumu – viņa atbalstīja priekšlikumu, tomēr aicina 

speciālistus nekavēties ar jautājuma virzību. 

 

 

 

2. INFORMATĪVS - Par Latvijas Simtgadnieku salidojuma norises atbalstu 

(Jautājuma izskatīšana audio ierakstā sākas plkst.00:24:00) 

Par jautājumu ziņo Ēriks Laime-Babris – saņemts biedrības iesniegums ar lūgumu atbalstīt 

Latvijas simtgadnieku salidojuma pasākumu, kas notiks 2025.gada 26.aprīlī Ropažos,kultūras 

centrā Ulbrokas pērle. Biedrība lūdz atbalstīt novadā dzīvojošos seniorus, lai viņi varētu nokļūt 



 

 

šai skaistajā pasākumā, tāpat viņi lūdz atbalstīt Ķekavas vīru kora nokļūšanu pasākumā, kurā 

koris piedalīsies, un mūsu novada ģerboņa izmantošanu. Sociālais dienests jau apņēmies uzrunāt 

seniorus un noskaidrot, kuri vēlēsies un spēs šai pašākumā piedalīties, bet šodien no komitejas 

viņš vēlas saņemt atzinumu par atbalsta sniegšanu vīru korim, lai viņi varētu nokļut uz šo kultūras 

centru un tur sniegt priekšnesumus. Tālāk viņš stāsta par sistēmu, kāda pastāv kultūras kolektīvu 

ceļa izdevumu atbalstam. 

Jautājumu sadaļā piedalās Andris Ceļmalnieks, Ēriks Laime-Babris, Ineta Romanovska, Kristīne 

Hāze. 

Jautājumu vairāk nav, debatēt neviens nevēlas un sēdes vadītāja aicina balsot par priekšlikumu. 

 

 

Priekšlikums no Inetas Romanovskas - 

Budžeta komisijai 2025. gada Ķekavas KN budžetā paredzēt finansējumu  Ķekavas kultūras 

nama vīru kora "Ķekava" nokļūšanai Latvijas Simtgadnieku salidojuma pasākumā, 

Atklāti balsojot  

ar 5 balsīm "Par" (Andris Ceļmalnieks, Dace Cīrule, Ineta Romanovska, Kristīne Hāze, 

Rihards Gorkšs), "Pret" – nav, "Atturas" – nav,  

Izglītības, kultūras un sporta komiteja nolemj: priekšlikumu atbalstīt. 

 

 

 

Sēdi slēdz plkst.14:55 

 

Komitejas priekšsēdētājs: (1PARAKSTS)  Ineta Romanovska 

 

Sēdes protokolētāja:  (2PARAKSTS)  Vija Milbrete 

 
1-2 ŠIS DOKUMENTS IR ELEKTRONISKI PARAKSTĪTS AR DROŠU ELEKTRONISKO PARAKSTU UN 

SATUR LAIKA ZĪMOGU. 

 


